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Z á p i s n i c a 

z plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Hladovka, konaného dňa 13.09.2024 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

Prítomní:  PhDr. Marián Brnušák, starosta obce 

Poslanci:                 

  Lukáš Bonk 

  Stanislav Buš 

  Anna Harmatová 

    Ing. Ľubomír Hutlas  

    Stanislav Kendrala 

    Ján Korček 

Neprítomní:  Jozef Planieta 

     

 

Ďalší prítomní:  Mgr. Helena Harmatová, Anna Hutlasová, kontrolórka obce Hladovka  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti obce od posledného zastupiteľstva 

5. Informácie o KPÚ v k. ú. Hladovka. 

6. Úprava rozpočtu RO č.4 a 5 

7. Rôzne 

• Žiadosť farského úradu o poskytnutie dotácie na rekonštrukciu orgánu v kostole 

• Informácie o projekte „Odkanalizovanie ORAVY“  

• Informácie o škodách po povodni zo dňa 21.08.2024 

• Informácie o realizácií a príprave projektov 

• Informácie o Spoločnom stavebnom úrade so sídlom Trstená 

• Poskytnutie dotácie z úradu vlády SR 

• iné 

8. Interpelácie poslancov  

9. Záver  

 

 

Ad. 1 Otvorenie  

 

     Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných a zároveň konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 6 a zasadnutie 

je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

Starosta obce oboznámil prítomných s programom obecného zasadnutia  a požiadal poslankyne 

a poslancov o doplnenie alebo zmenu programu. Zároveň vyzval prítomných na hlasovanie za 

predložený program.  
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Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.143/2024 – OZ 

a) prerokovalo a schvaľuje program zasadnutia. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 
Ad. 2  - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
     Za overovateľov zápisnice boli určení: Ján Korček a Stanislav Buš 

     Za zapisovateľku: Mgr. Helena Harmatová 

 
Ad.3 Kontrola plnenia uznesení  

      
 Kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí bolo zistené, že tieto boli splnené.    

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 144/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie správu z kontroly plnenia  uznesení.  

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 
Ad.4  Správa o činnosti obce od posledného zasadnutia 

 

     Starosta predniesol poslancom správu  o činnosti obce: 

• Obec pracuje na realizácií projektu „ Vyhliadková veža Hladovka“. V elektronickom 

verejnom obstarávaní bol úspešný uchádzač fa. Stavpoč, s.r.o. Námestovo. Dielo sa ma 

zrealizovať do 31.12.2024. Obci ako obstarávateľovi zhotoviteľ prisľúbil, že vykonané dielo 

odovzdá skôr a to podľa počasia najneskôr do 30.11.2024. 

• KPÚ a s tým spojené prace podľa pokynov Okresného úradu Námestovo, Lesný 

a pozemkový odbor. Bližšie informácie v bode č. 7.  

• Práce na rôznych projektov pri spracovávaní žiadosti a vypracovania monitorovacích 

prác. 

• Bol zakúpený  „Betónový šachový stôl spolu s človeče nehnevaj sa“  za čiastku 1 730,77 

Eur. Umiestnenie bude na jar 2025. Dodávka tovaru je naplánovaná do 31.10.2024. 

• Obec Hladovka zakúpila na základe schváleného rozpočtu obce na rok 2024 v auguste 

rýpadlo – nakladač JCBCX v sume 54 000 Eur s DPH. Pracovný stroj je už vo vlastníctve obce. 

• Dňa 29.6.2024 prebehli oslavy 100. ročnice DHZ a Deň rodiny. Všetkým, ktorí boli 

nápomocní sa chcem poďakovať hlavne všetkým hasičom, kuchárkam z Červeného kríža 

Hladovka pod vedením Heleny Kubicovej, poslancom ale hlavne svojej celej rodine. 

Poďakovanie patri aj nášmu správcovi farnosti vdp. Mgr. Miroslavovi Žmijovskému. Oslavy 

a deň rodiny boli noblesné. 

• Dňa 12.8.2024 obec spolu s hasičmi, Červeným krížom, poľovníkmi, goralskou 

muzikou, poslancami a s p. farárom zabezpečila po svätej omši Nad Grapou občerstvenie 

a požívatiny pre všetkých zúčastnených.  

• Vykonal sa servis traktora ako príprava na novú sezónu v čiastke 981,72 Eur. 
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• Zorganizovanie stretnutia s konateľmi OVS, a.s. Dolný Kubín z dôvodu prípravy 

výstavby stavby „Vitanová – Hladovka – Suchá Hora, splašková kanalizácia. Stretnutia sa 

zúčastnil generálny riaditeľ OVS Ing. Revaj, výkonný riaditeľ OVS Ing. Bakoš, Ing. Ballová 

OVS, starostovia Mgr. Kovaľák, PhDr. Brnušák, Ing, Kovalík, projektant Otto, Ing. Novárová, 

zástupca starostu Suchá Hora Santer a zástupca starostu Hladovka Korček. Bližšie informácie 

v bode č. 7. 

• Starostovia celej Oravy podali žiadosť na Ministerstvo životného prostredia SR 

v Bratislave  o prehodnotenie stupňov ochrany prírody na území Chránenej krajinnej oblasti 

Horná Orava. 

• Obec zúčtovala dotáciu pre DHZO Hladovka v celkovej hodnote 3 372,60 Eur. 

• Starosta sa dňa 3.7.2024 zúčastnil na pozvanie vlády SR rokovania výjazdového 

rokovania vlády SR. Zúčastnil sa aj stretnutia, pred rokovaním vlády s predstaviteľmi vlády, 

ktoré viedol p. minister obrany Kaliňák. Na výjazdovom rokovaní  bola vládou SR obci 

Hladovka schválená dotácia na riešenie mimoriadnych udalostí a na plnenie naliehavých úloh 

čiastka 30 000 Eur. Na podklade schválenej dotácie obec v krátkom čase  musela napísať 

žiadosť, kde uvedené prostriedky použije. Obec sa rozhodla, že uvedené prostriedky budú 

použité na riešenie havarijného stavu  a to na projekt: „Oprava strechy na materskej škôlke“. 

Obec uzatvorila zmluvu s MF SR a realizácia by sa mala uskutočniť ako kapitálový výdavok 

najneskôr do roku 2027. Je potrebne doriešiť projekt, stavebné povolenie a iné potrebné 

písomnosti k uskutočneniu diela. Predpokladané náklady podľa rozpočtu by mali predstavovať 

čiastku 36 185,69 Eur. 

 

• Práca na územných a stavebných povoleniach pre občanov. K dnešnému dňu obec ako 

stavebný úrad vybavuje žiadosti v zákonnej lehote Je rozpracovaných celkovo 6  stavebných 

konaní, s ktorými je neustále problém. Nepreberanie doručeniek, práceneschopnosť. V 

poslednej dobe na základe podnetov od občanov sa vykonávajú štátne stavebné dohľady.  

• Dňa 21.8.2024 o 14.30 hod. bola v obci vyhlásená mimoriadna situácia – povodeň III. 

stupňa. Touto cestou sa chcem v prvom rade poďakovať všetkým hasičom DHZ Hladovka ale 

aj všetkým občanom, dobrovoľníkom ako aj zamestnancom OÚ pri odstraňovaní škôd a na 

záchranných prácach. Obec zvolala krízový štáb, na základe výstupov, krízový štáb postupoval. 

Starosta sa spojil s predsedom urbáru Karolom Škvarekom, aby sa urbár Hladovka podieľal na 

odstraňovaní škôd po povodni. Z jeho strany nebola javená súčinnosť, tak na základe krízového 

štábu a po porade s niektorými poslancami obec vynaložila maximálne úsilie na odstraňovaní 

škôd a to hlavne miestnych a účelových ciest. Celkové náklady obce dosiahli čiastku 18 772,77 

Eur. Obec prostredníctvom Okresného úradu Tvrdošín, civilnej ochrany požiadala o preplatenie 

nákladov. O tom či budú náklady obci preplatené, či sa s argumentami stotožni vláda SR a kedy 

budú, či vôbec budú preplatené náklady obce sa obec dozvie cca o rok. K žiadosti bolo potrebné 

doložiť množstvo dokumentácie, faktúr, fotiek, zasadanie krízového štábu a pod. Nie je 

pravdou, že obci to preplatia automaticky. Vyhlásenie mimoriadnej situácie môžu vyhlásiť aj 

iné zložky nielen obec. Touto cestou sa chcem poďakovať za súčinnosť a spoluprácu PD Suchá 

Hora predsedovi Ing. Vladovi Krížoví, Stavpoč s. r. o. Námestovo, Jozefovi Beľovi, 

Stanislavovi a Gabrielovi Bušovi ako aj zamestnancom OÚ Hladovka.  

Urbár Hladovka sa podieľal na prekopaní koryta v Tvorkovom potoku, vyčistení a prehĺbení 

rigolov po oboch stranách v časti od  Tomáša Masláka po most v Tvorkovom potoku. 

• Obec pracuje na realizácií projektu - exkluzívne detské ihrisko, na ktorý by obec mala 

dokončiť 31.10.2024 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.145/2024 – OZ 

a/ berie na vedomie správu starostu o činnosti obce. 
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Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, 

Stanislav Kendrala, Ján Korček). 

Proti: 0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

 

Ad. 5 Informácie o prebiehajúcich KPÚ v k. ú. Obce Hladovka 

 

 Starosta informoval obecné zastupiteľstvo o pozemkových úpravách,   o prácach, ktoré 

prebiehajú v k. ú. Hladovka.  

Ukončila sa už aj  ETAPA 1.c)  , ktorá pozostávala zo zhotovených a odovzdaných 

podkladov  a to: 

1.1) Miestny územný systém ekologickej stability (MUSES) na účely pozemkových  

1.2) Všeobecné zásady funkčného usporiadania územia v obvode pozemkových úprav (VZFU). 

  

     Dňa 29.07.2024 zhotoviteľ GEODIBDIAK odovzdal Okresnému úradu Námestovo, 

Pozemkový a lesný odbor, pozemkové oddelenie Námestovo celú I. ETAPU PÚ v k.ú. 

Hladovka.  

 Okresný úrad Námestovo, Pozemkový a lesný odbor, pozemkové oddelenie Námestovo 

dňa 13.08.2024 prostredníctvom Obce Hladovka zverejnil na úradnej tabuli „Návrh VZFÚ 

v k.ú. Hladovka a to: 

• Spoločné zariadenia a opatrenia – mapa. 

• Úvodné podklady PPÚ všeobecné zásady funkčného usporiadania územia – časť A, 

prieskumy, rozbory a analýzy súčasného stavu. 

• Úvodné podklady PPÚ všeobecné zásady funkčného usporiadania územia – časť C, 

návrh funkčného usporiadania územia. 

Okresný úrad Námestovo, Pozemkový a lesný odbor, pozemkové oddelenie Námestovo dňa 

28.08.2024 zverejnil na úradnej tabuli Obce Hladovka: 

• Zverejnenie registra pôvodného stavu projektu PÚ v k.ú. Hladovka pod č. OÚ-NO-

PLO1-2024/001205 zo dňa 27.08.2024 

• Prílohy od č. 1 – 9  mapy 

• Parcely pôvodného stavu v k.ú. Hladovka 

• Parcely pôvodného stavu v k.ú. Vitanová 

• Parcely pôvodného stavu v k.ú. Suchá Hora 

Dňa 12.09.2024 boli dané námietky zo strany vlastníkov PÚ v k.ú. Hladovka VZFÚ v počte 

cca 60.  

Námietku dal aj Urbár Hladovka. Doposiaľ nevie starosta povedať ohľadom čoho. Jedná 

námietka bola daná cez Advokátsku kanceláriu Slamka  - LAŽISKA. Ostatné námietky boli 

dané z 5 rodín . 

Starosta konštatoval, že ak na začiatku vznikajú takéto presadzovania si vlastných 

záujmov nad ostatnými je to smutne. S námietkami sa musí vysporiadať Okresný úrad 

Námestovo, Pozemkový a lesný odbor, pozemkové oddelenie Námestovo spolu zo 

zhotoviteľom a predstavenstvom.  

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 146/2024-OZ  

a/ berie na vedomie informácie o prebiehajúcich KPÚ v k.ú. Hladovka. 
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Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, 

Stanislav Kendrala, Ján Korček). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

Ad. 6 – Úprava rozpočtu RO č. 4 a 5 

 

    Starosta obce spolu s ekonómkou obce predniesol návrh na úpravu rozpočtu. Je potrebné 

vykonať úpravu rozpočtu na prijatých dotáciach, ktoré obec prijala: na podporu výchovy 

k stravovacím návykom dieťaťa, na odídencov, atď. 

Zároveň presunúť finančné prostriedky medzi jednotlivými kapitolami ako je nákup buldobagra 

JCB, nákup betónového stola, taktiež presun z kapitálových výdavkov na bežné výdavky 

z   rôznych dôvodov  ako bola napr. mimoriadna situácia - povodeň dňa 21.8.2024, havarijný 

stav na cyklotrase a iné. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 147/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie úpravu rozpočtu RO č.4. 

b/ schvaľuje úpravu rozpočtu RO č.5. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

 

Ad. 7  – Rôzne 

 

• Žiadosť farského úradu o poskytnutie dotácie na rekonštrukciu orgánu 

v kostole 

 
 Obec Hladovka dňa 13.9.2024 zaevidovala žiadosť Farnosti Hladovka, Hladovka 

č. 49, 027 13 Hladovka o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v zmysle Článku 2, odseku 1) 

Všeobecne záväzného nariadenia obci Hladovka  na predmet diela a to na generálnu opravu 

orgánu v kostole Nanebovzatia Panny Márie, ktorá sa uskutoční v termíne od novembra 2024 

do 30.6.2025. Celkové náklady na generálnu opravu orgánu sú nacenené na sumu 53 760 Eur 

s DPH.   

 
Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.148/2024 - OZ  

a/prerokovalo žiadosť Rímskokatolíckej Cirkvi, Farnosť Hladovka, Hladovka č. 49, 027 13 

Hladovka o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na generálnu opravu orgánu v kostole 

Nanebovzatia Panny Márie. 

b) schvaľuje dotáciu vo výške 20 000 Eur Rímskokatolíckej Cirkvi,  Farnosť Hladovka na 

generálnu opravu orgánu v kostole Nanebovzatia Panny Márie v zmysle Článku 2, odseku 1) 

Všeobecne záväzného nariadenia obci Hladovka  2/2016. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov  (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci  Návrh bol prijatý. 
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• Informácie o projekte „Odkanalizovanie ORAVY“  

 

     Starosta informoval, že na stretnutí v Námestove, minister ŽP Tomáš Taraba ohlásil  

spustenie  výzvy na odkanalizovanie Oravy, okresov Námestovo, Tvrdošín a Dolný Kubín. 

Žiadosti o dotácie na vybudovanie kanalizačnej siete budú podporované a obec môže získať  

dotáciu 3 mil. eur s tým, že obec spolufinancuje 1%.  

V správe o činnosti starosta uviedol, že prebehlo stretnutie na Sevaku aj so susednými obcami, 

nakoľko vybudovanie kanalizačnej siete sa bude riešiť aj so Suchou Horou a zároveň prepojenie 

s Vitanovou, čo by nás stálo cca 1 250 000 eur z dôvodu, že nemôže byť tzv. „suchá 

kanalizácia“.  

Prvú etapu do 11.11.2024 nestihame, idú obce, ktoré majú hotové projekty. 

My, by sme chceli ísť do 2.etapy, ktorá je do 05/2025, avšak čaká nás veľa práce. Je potrebné 

urobiť inžiniering – vyhotovenie zmlúv na všetkých dotknutých vlastníkov, aby dali súhlas na 

vybudovanie kanálu, ktorý prechádza ich pozemkom. Majetkoprávne vysporiadanie by bolo až 

pri kolaudácii stavby. 

Starosta však hovoril, že v 9. mesiaci 2024 spolu so starostom Suchej Hory Ing. Kovalíkom 

dohodne stretnutie s riaditeľkou podpory  ministerstva ŽP, aby sme sa dozvedeli bližšie 

informácie o možnostiach byť úspešný pri získaní dotácie na kanalizáciu v obci Hladovka 

a Suchá Hora. 

 

• Informácie o škodách po povodni zo dňa 21.08.2024 

     Informáciu o škodách a vykonaných prácach po povodni starosta predniesol v „Správe 

o činnosti obce“ 

 

• Informácie o realizácií a príprave projektov 

 

1. Vyhliadková veža Hladovka 

     Čo sa týka tohto projektu  starosta podal informáciu už v úvode zasadnutia v bode 4 - 

v „Správe o činnosti obce“ . 

 
2. Ihrisko pre každé dieťa 

     Zmluva o dielo bola podpísaná 4.9.2024 so zhotoviteľom Intersystem EU s.r.o. Od 

16.9.2024 by sa mali začať práce  na výstavbe. Termín plnenia najneskôr do 4.11.2024. 

 

3. Rekonštrukcia chodníkov a verejného osvetlenia v obci Hladovka 

     Starosta predniesol, že obec získala dotáciu z  Ministerstva financií SR vo výške 9 884 

Eur. Informácia bola zverejnená na stránke Ministerstva financií SR. Obec čaká na podpísanie 

zmluvy. Realizácia  projektu bude v roku 2025 ako kapitálový výdavok. 

 

4. Cyklotrasa Hladovka -  Chyžné 

     Starosta pripomenul, že dostal  súhlas štátnych lesov SR, geodetické zameranie bolo 

zrealizované a pripravujú sa podklady pre vypracovanie projektovej dokumentácie. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 149/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie informácie o realizácii a príprave projektov. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  
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5. Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 

3000 obyvateľov 
 

     Starosta podal informáciu, že vychádza  výzva  č.2024/001 z fondu na podporu športu. Naša 

obec potrebuje rekonštrukciu viacúčelového  ihriska. Máme zodratú-umelú trávu, diery 

v mantineloch, poškodené siete za bránami, osvetlenie. Je potrebné urobiť rozpočet, vypracovať 

žiadosť, verejné obstaranie a po schválení projektu samotná realizácia.  Spolufinancovanie obce 

je minimálne 10%  z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu. Žiadosť je potrebné 

odovzdať najneskôr  do 31.10.2024. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 150/2024 - OZ  

a/ prerokovalo predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na 

základe výzvy č. 2024/001 Fondu na podporu športu na projekt: „Rekonštrukcia 

multifunkčného ihriska 33x18“. 

b/ schvaľuje:  

- Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy č. 

2024/001 Fondu na podporu športu na projekt : „Rekonštrukcia multifunkčného ihriska 33x18“. 

- Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 

prostriedkov z Fondu na podporu športu. 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

minimálne 10 % z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu 28 860  Eur s DPH. 

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu Obce 

Hladovka, Hladovka 45. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

• Informácie o Spoločnom stavebnom úrade so sídlom Trstená 

 

     Od 1.9.2024 sú na stavebnom úrade zmeny, týkajúce sa vysunutého pracoviská vo 

Vitanovej, kde bude pracovať p. Polakovičová avšak nie pre našu obec ale pre Suchú Horu, 

Čimhovú a Liesek. Kanceláriu  zriadil starosta z Vitanovej.  

 

• Dotácia na „Opravu strechy na MŠ“ –  získanú z úradu vlády SR vo výške 30 000 

Eur  

Informáciu podal starosta taktiež v „Správe o činnosti obce“. 

 

• Žiadosti o byt v bytovom dome č.198 

     Na obec bola dňa 16.8.2024 doručená žiadosť o prenájom bytu Dávidom Šustekom zo 

Suchej Hory a dňa 2.9.2024 Denisom Petrákom z Hladovky. 

Nakoľko byt nie je žiaden voľný, žiadosti ostávajú v poradovníku. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 151/2024 - OZ  
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a/ berie na vedomie žiadosti o prenájom bytu v obecnej bytovke č.198 podané Dávidom 

Šustekom zo Suchej  Hory 133 a Denisom Petrákom z Hladovky 280.  

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

• Žiadosť o úpravu priestorov v materskej škole 

     Starosta informoval poslancov, že na základe výsledku kontroly RÚVZ dňa 11.9.2024 

v materskej škole bolo udelené opatrenie za nedodržanie Vyhlášky MZ SR č.75/2023 

o podrobnostiach, o požiadavkách na zariadenia pre deti a mládež. Priestory spálne 

nevyhovujú, je predimenzovaná lehátkami- na 1 dieťa má byť 1,7 m2. Starosta, ktorý sa taktiež 

zúčastnil tohto stretnutia dal prísľub, že sa situácia bude riešiť v súvislosti s rekonštrukciou 

strechy. Zároveň však podotkol, že sa bude musieť alebo zväčšiť priestor alebo bude musieť 

byť menej detí. Predbežne dal urobiť rozpočet na prístavbu ku MŠ o výmere 7,5 x 5 m a cena 

vyšla na 60 581,92 Eur, čo je nemysliteľne, aby obec opätovne investovala do MŠ.   

Avšak je na rozhodnutí poslancov, čo navrhnú do rozpočtu, aké priority si obec stanoví na rok 

2025.  

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 152/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie žiadosť o úpravu priestorov v materskej škole. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

• Odsúhlasenie palivového dreva 

     Už na minulom zasadnutí starosta informoval , že bolo potrebné vykonať výrub drevín 

v okolí cyklotrasy  z dôvodu množstva suchých stojacich drevín, ktoré ohrozovali cyklistov. 

Vyťaženie bolo vykonané, drevo bolo z polovice palivové. Poslanec Stanislav Buš, ktorý 

vykonával zvoz drevín navrhol, aby jedna vývozka palivového dreva bola určená pre Ing.. 

Miroslava Jurčieho. S daným návrhom sa stotožnili všetci poslanci. Ešte jednu časť vývozky 

/ostatné palivové drevo/, nakladanie s ním odsúhlasia poslanci  na budúcom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. 

Poslanci zároveň rozhodli, že úžitkové drevo bude popílené pre potreby obce. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 153/2024 - OZ  

a/ schvaľuje poskytnutie jednej  vývozky palivového dreva Ing. Miroslavovi Jurčiemu, 

b/ schvaľuje popílenie úžitkového dreva pre potreby obce. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

• Audit IUZ a KUZ za rok 2023 

     Ekonómka obce oboznámila poslancov, že na obci bol vykonaný audit účtovnej závierky 

za rok 2023 a tiež audit konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2023. 
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Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 154/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky,  z overenia 

konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia konsolidovanej výročnej správy  obce Hladovka 

za rok 2023. 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Stanislav 

Kendrala, Ján Korček) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 
 

Ad. 10 - Interpelácie poslancov 

     Od poslancov neboli podané žiadne návrhy alebo podnety ale starosta spomenul, že dostal 

ponuku od Šimona Greštiaka, že mládež „Hladný po Bohu“ by po zakúpení farieb boli ochotní 

namaľovať zábradlie na moste pri vstupe do obce a zároveň drevenú zástavku na nižnom konci. 

     Požiadal poslancov, aby na najbližšie zasadnutie poslanci mali pripravené podnety a návrhy 

na tvorbu rozpočtu pre rok 2025. 

     Starosta tiež spomenul, že poisťovňa Allianz po obhliadke havarijného stavu na cyklotrase 

nám vyplatí sumu vo výške 2 237,80 Eur. 

 

 

Ad. 11 - Záver  

      Nakoľko program plánovaného zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný a do 

diskusie sa nikto neprihlásil, starosta obce tak ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

 

Zapísala: Mgr. Helena Harmatová.............................  

 

 

 

 

 

PhDr. Marián Brnušák  

starosta obce  

 

 

 

 

Overovatelia: Ján Korček          ................................... 

 

                       Stanislav Buš    .................................... 

 

 
 

 


